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Protokoll från styrelsemöte Tisdagen den 2 Mars 2023  

kl. 12.00 digitalt via Teams 

  
Närvarande: Anders Hjorth, Anna Mannelqvist, Mia Karlsson, Daniel 

Svensson, Ulrik Ulander, Jens Boveng, Johan Gradin 
 

 
1  Ordförande Anders Hjorth hälsade välkommen och öppnade mötet 

 
2 Dagordningen godkändes 

 
3 Till sekreterare valdes Ulrik Ulander 

 
4 Föregående protokoll godkändes 

 
5 Strategi 2025 

Styrelsen såg över och uppdaterade resorna i strategin. Anders H 

skickar in till SSF. 
 

6  Rapporter 
 

 Alpint: 
 LVC kval är genomförd 

 Guldmedalj vid USM Funäsdalen 
 SM i Sollefteå – Storslalom 

 
Vi har fortsatt problem med återväxten inom AK. Många klubbar har 

ingen verksamhet. Junsele har kommit igång igen med över 50 åkare. 
 

Tyvärr förstörde Skistar möjligheten till det fartläger och LVC kval 
som skulle genomföras i Åre. AK behöver jobba med möjligheterna till 

fartgrenarna både för träning och tävling.  

  
  

 Längd: 
 Vi kan teckna in VM-medaljer från VM i Planica. 

 SM-Medaljer från JSM i Gällivare 
Ett mycket lyckat genomförande av Ski Team ungdomscup av Vårby 

och Hägglunds v.10 

http://www.skidor.com/angermanland
mailto:asfskidor@gmail.com.se


 

Fortsatt god tillväxt inom skidåkningen. Anundsjö har idag ökat till 
över 100 åkare.  

Kramfors har fått igång verksamheten igen och deltagit vid flera 
tävlingar i distriktet. Arrangerade Kramforsskidan igen efter ett antal 

år i malpåse. 
Nordingrå är åter igång med verksamhet och har börjat delta på våra 

tävlingar. 
 

 Backe: 
 Backe har både träning och tävlingsverksamhet igång. 

 Genomfört Sollefteåspelen med 25 deltagare 

Genomfört Flying Tigers med tillhörande USM med 25 deltagare 
(Nordisk kombination). 

 
  

6 Ekonomi 
 Under perioden har vi betalt: 

- Kostnader för ungdomscuperna för längd. 
Dessa ska vidarefaktureras till föreningarna. 

 
- Diskuterades angående avgifter för att arrangera tävlingar. Det 

ska gälla samma regler för alla discipliner och tävlingar för att 
betala dem avgifter som faktureras från ÅSF. 

 
7 Verksamhetsmedel 

- Det har inte inkommit några ansökningar från alpint om 

verksamhetsmedel. AK jobbar vidare med frågan. 
 

- LK har en färdig ansökan som väntar beslut. Satsningen avser tre 
satsningar, Junior/Senior, Ungdomsläger, ÅSF stafett. Se bilagd 

ansökan. 
 

BESLUT: Styrelsen bifaller ansökan från Längd, 155.000 kr. LK ska 
komma ned en återredovisning och utvärdering av den gjorda 

satsningen så att vi kan dra lärdomar och se effekterna av gjord 
satsning. 

 
 

8 Kansliet  
Jens har lämnat över till Ludvig & Co, har inlett processen med adressbyte 

– och hemsidan osv. Skickat in adressändring till Storgatan 106, 881 40 

Sollefteå. Anneli skickar information till delegeringsordning till bank osv. 
Jens kontakt med Handelsbanken för att få åtkomst och rättigheter. Jens 

slutför utfakturering av tävlingsavgifter för säsongen 2022/2023. 
Ulrik har skickat in sammanställningen av Folksam/Ski Team Ungomscup 

– Jens fixar. 
Bytet sker vid årsredovisningen. 

Vi stänger abonnemanget 0620-51265 – och lägger ut kontaktuppgifter. 



Alla i styrelsen kollar så rätt kontaktuppgifter stämmer på hemsidan – 

skickar till Jens för ändring. 
  

Kläderna är i Vårbys klubbstuga – och de får vara där. 
Mia kan tömma förrådet hos VTG, köra över de senaste 7 årens bokföring 

till Ludvig & Co. 
  

Jens har koll på eposten just nu – mycket inför säsong, lugnare nu. 
Vidarebefordrar till de som ska ha information. 

Hemsidan sköts av respektive kommitte! 
Mia uppdaterar med protokollen från LK. 

  

Inför kommande säsong – ska vi ta fram ansvariga för att godkänna 
tävlingar i respektive kommitteer. 

Jens godkänner för längd. 
XX för alpint ( uppdrag åt AK) 

Xx för backe ( uppdrag åt BK) 
  

Ambitionen är att få ut riktlinjer på hemsidan. Samt att lägga lite 
”skrytnyheter”. 

  

 9 Nästa möte 

 
Torsdagen den 31/8 , Anders skickar kallelse kl 12-13. 

  

 

10 Avslutning 
Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 

 
 

 
Sekreterare  Ordförande 

 
 

 

Ulrik Ulander  Anders Hjorth 
 


